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Toelichting: Bij het besluit over de uitbreiding van het parkeerterrein van Lidl in Andijk en de 

gewijzigd verkeerssituatie ter plekke is toegezegd dit na enige tijd te evalueren en te bezien of dan 

alsnog het zebrapad (in de Generaal de Wetlaan) kan terugkeren in de weg, waar meerdere 

omwonenden toen om vroegen. 

 

1.  Heeft de evaluatie al plaats gevonden?  

Zo ja, wat zijn de conclusies, ook betreffende het zebrapad? 

Zo nee: kunt u zeggen wanneer dit gaat plaatsvinden? 

Antwoord  De evaluatie is nog niet afgerond. Op verschillende dagen is gekeken hoe de 

verkeercirculatie naar en op het parkeerterrein functioneert. Dat blijven wij nog enkele 

maanden doen. 

 

Voorlopige conclusie is dat de voetgangers naar en vanaf de Lidl oneigenlijk gebruik 

maken van de in/uitrit van het parkeerterrein op de Generaal de Wetlaan. Deze 

in/uitrit is alleen geschikt voor auto- en fietsverkeer. Er zijn geen voorzieningen voor 

voetgangers aangelegd. De voetgangers dienen gebruik te maken van het voetpad langs 

de Dijkgraaf Grootweg. 

 

Een eventuele aanleg van een zebrapad (VOP) nabij de in/uitrit van het parkeerterrein 

op de Generaal de Wetlaan is niet alleen gevaarlijk (conflictsituatie met het in en 

uitrijdend autoverkeer versus overstekende voetgangers), maar stimuleert ook het 

oneigenlijk gebruik van de in/uitrit door voetgangers. 

De aanleg van een zebrapad op de Generaal de Wetlaan is daarom op dit moment geen 

optie. 

 

 


